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Verslag Overlegvergadering | Cliëntenraad en Directie RSZ via 
ZOOM 
 

Datum 24 oktober 2023 
Tijd 14.30-15.30 uur 
Locatie Bestuurskamer RSZ, Nieuwe Parklaan 58, Den Haag 
Voorzitter Wout Barentsen 
Aanwezigen Wout Barentsen (WB), Rachel Martijn (RM), Brecht van Beers (BB), Arnold 

Sandhaus via ZOOM (AS), Saskia Tannemaat (ST), Dineke de Wild (DW), Marlies 
Boesten (Bo) (notulen), Theo Boonstra (TB) 

Afwezig Ode Wolters (OW), Jan Jaap Schmitz (JS), Piet Emmer (PE) 
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Opening, welkom en mededeling     
 

 WB opent de vergadering. 
RM geeft aan dat een Nieuwsbrief half september is verstuurd. Nu staat een nieuwe 
versie voor oktober. Wordt deze week verzonden. 

  
2 Verslag overlegvergadering 14-09-2023  
 Wordt per pagina doorgenomen geen opmerkingen Actielijst is bijgewerkt. 

Kan op de website worden geplaatst. (Nagekomen: was al gedaan). 
  
3 Reactie schriftelijke vragen doornemen  
 -Vorige week was de CR  in gesprek met Bas Holvast en Roland de Wolf. Er komt een 

bezoek op de Eshoeve en op de Residentie. 
-De OR gaat de businesscase van Lievegoed ontvangen. Kan de CR die ook 
ontvangen? 
Vorige week heeft RM met de OR besproken waarom ze dat willen. Kan Lievegoed het 
wel financieren? Hebben onze medewerkers straks nog wel een baan? 
Er heeft bestuurlijk overleg plaatsgevonden. Hilde (bestuurder Lievegoed) gaat de 
beide OR bij elkaar zetten en de vraag toelichten waar Hilde bij gaat zitten. 
De CR heeft die vraag ook voor Lievegoed en HWW. RM neemt de vraag mee naar de 
stuurgroep. (Actie: RM). WB stelt hem schriftelijk aan de stuurgroep. (Actie: WB). 
-HWW heeft integratieplan toegezegd. 

  
4 Overnameproces Rudolf Steiner Zorg   

 -In het sociaal plan op pag. 9. Staat huidige bewoners verhuizen al dan niet tijdelijk 
naar ….  
De start van de verbouw van het Tobiashuis is gepland in het eerste kwartaal van 2024. De huidige bewoners van het 
Tobiashuis verhuizen vóór aanvang van de verbouwing – al dan niet tijdelijk – naar een andere locatie.  

RM geeft aan dat het tijdelijk is. 
-Projectgroep antroposofie. Formeel doorstart. Wie zit erin? Roland de Wolf, Ron 
Nijhuis en manager behandeldienst HWW (Sandra Geerlings). 
De eerste bijeenkomst is 13-11-23 om 12.00 uur. 
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Maximaal 6 leden. 
Rachel zit er de eerste paar keren bij. Daarna mogelijk Theo, Teamleider somatiek en 
teamleider de Brug, Ilse Vervoort. Herman? En iemand van de medezeggenschap dus 
van de OR of CR. Herman is tot 1 maart nog in dienst. 
Els van Beek heeft eigen praktijk en is geen medewerker. Ze is van de Vrienden van 
RSZ.  Zij zal niet bij de start van de projectgroep zitten. Wel een goed lijntje met haar 
houden. Enerzijds vanwege haar kennis van de antroposofie en anderzijds omdat de 
Vrienden mee willen denken. 
 
- Behoud van eigen medewerkers. 
De CR heeft een aantal speerpunten:  
   -Bij elkaar houden personeel en cliënten; 
   -Borgen antroposofie; 
   -Derde punt: Vasthouden personeel. 
Er zijn een aantal meldingen binnen gekomen/ zorgen van bewoners. 
De nazorg is bv nu niet zo goed meer. Dat soort signalen is zorgelijk. Daardoor kunnen 
medewerkers vertrekken. 
De CR geeft aan dat mensen die niet in dienst zijn zoals de therapeuten nog niet weten 
waar ze aan toe zijn. 
RM laat weten dat na gisteren de ZZP therapeuten meer weten. Op 16-11-23 is 
iedereen uitgenodigd om kennis te maken met hoofd behandeldienst van HWW. 
Vanuit Lievegoed ligt dezelfde vraag. Op 5 december is een kennismaken met 
Lievegoed. De CR vraagt hoe bestuur en directie zich inzetten om personeel te 
behouden. 
RM geeft aan dat de directie het wel belangrijk vindt. En dat dragen ze uit. Lievegoed 
en HWW onderzoeken de overname van onze ZZP’ers. 
Geldt ook voor de ZZP’ers die in de zorg staan. Dat wordt ook bekeken maar ligt 
ingewikkeld. De overnamepartners werken met andere bureaus. 
Een medewerker die via een bemiddelingsbureau werkt mag niet zomaar worden 
overgenomen.  
In het MT is men alert op opleiding. 
RSZ heeft aandacht voor de vaste mensen en de zzp' ers. 
Lievegoed en HWW hebben eigen roosterbureau. Er wordt bekeken hoe de roosters 
goed over te dragen. 
-Verzuim Amaranth zakt weer. 
-2 ZZP'ers willen in loondienst komen. 
 
-Verlenging contracten. 
Overleg met Thomas Rosing, Gwen van der Heijden, Emiel Braaksma en Rachel. Hoe 
taken van de facilitaire dienst vervangen. 3 collega's stoppen per 1-1-24. Lievegoed 
gaat onderhoud pand overnemen vanaf begin december. 
Contracten worden verlengd ook voor zorgmedewerkers. Ook worden vaste contracten 
gegeven als RSZ tevreden is over medewerkers. 

  
5 Overige bespreekpunten 
 Visie Dagbesteding (Theo)  

Theo heeft de visie van de VG geschreven. Staat niets antroposofisch in volgens de 
CR. Kan eraan toegevoegd worden. In aanloop naar de overname. 
Visie VV heeft Wim Lucas geschreven. 
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DW wil een voorzet geven voor de antroposofische visie op dagbesteding. Voor VG en 
VV.  
Plaatje participatieleider mag eruit. Is denigrerend naar de doelgroep. 
Voeg een antroposofisch plaatje toe bv Denken, voelen en willen. 
Theo zal ook Esmee en Stana betrekken en dagbestedingsmedewerkers. 
Nieuwe visie op dagbesteding neemt RM mee in jaarplan. 
Eind november jaarplan met CR bespreken. Half november graag een stuk. DW gaat 
er mee aan de gang. (Actie: DW) 

 MIC (Theo)  
De CR heeft instemmingsrecht op algemeen beleid rond hygiëne en veiligheid. Hoe de 
veiligheid verbeteren in aanloop naar de overname? 
-Waarom zijn er zo veel valincidenten en medicatie-incidenten? 
Bewoners die bij de Brug komen wonen zijn zwak. Toename van bewoners die onrustig 
zijn. Ze gebruiken op de Brug lage bedden en valmatrassen. 
 
-Klopt het wel hoe het is ingevuld? Cliënt heeft bv langer op de wc gezeten dan in het 
verslag staat. Personeel heeft verwant wel eerlijk geïnformeerd. 
De MIC wordt meestal wel goed ingevuld maar soms vergeet men het. 
 
-Marlies en Nina komen in MT om de MIC door te nemen. 
Hoe dichter je op de werkvloer bent dan kan je medewerkers opvangen of attenderen. 
MIC-melding staat altijd op de agenda van het teamoverleg 
Een iemand verzamelt de meldingen. In overleg bespreken en dan van elkaar leren. 
 
-Bewoners komen uit het ziekenhuis meestal met een ZZP6. Je moet dan dat 
verhogen. 
Landelijk is een kortgeding aangespannen tegen de vergoeding door de zorgkantoren. 
Het geld voor de indicaties is niet voldoende. Namens Zorgscala heeft RSZ daaraan 
ook meegedaan. 
Samen met de controller een format ingevuld. Financieel kan het niet uit. 
180 instellingen doen mee. 
 
-Een keer per 4 weken is een kwaliteits-overleg. Daar staan MIC en jaarplan ook op de 
agenda. 
 
-Kijken wel andere mensen mee?  
Fysio, ergo kijken mee.  
Arbo kan worden ingezet via Symbios (Arbo-dienst). Zij hebben een werkplek 
onderzoek ingezet op Artaban. 
Er wordt wel proactief gekeken. 
 

 Caren anonieme rapportage (Rachel) 
De centrale CR heeft advies gegeven om de rapportages anoniem te houden. 
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Rondvraag en sluiting      
-RM: Als er vragen zijn vanuit de CR. Dan stellen aan Rachel. Ook op bewonersnivo. 
Persoonlijk benaderen. Wel duidelijk vermelden dat het persoonlijk is. 
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-DW: Kan de ARBO-medewerker komen kijken?  
Dat kan aan Emiel Braaksma worden gevraagd. Er moet wel een vraag zijn. 
DW: De Arbo-medewerker kan ook in gesprek gaan preventief met medewerkers. 
Goed om als idee mee te geven. 
RM heeft binnenkort een gesprek met de Arbo-arts en neemt het mee. (Actie: RM) 
Ook voor Lievegoed en HWW met de verbouwplannen is het van belang dat iemand 
met Arbo-bril meekijkt. 

  
 Vergaderdata 2023 
   11 december 

 
 


